
 

 
 

Business selling kits and accessories for making home wine and beer  
 
Buyers, this is a great small size business located in a rapidly growing community. This long established 

business is now well known in its community for their great products and their great services. It has been 

in operation for over 23 years already and it benefits from a local repeat clientele. This business specialise 

in the sales of supplies to produce homemade wine & beer as well as equipment & accessories for water 

dispensers.  

 

This business represent an excellent opportunity for any potential buyer. Because of the increasing cost of 

taxes on alcohol related products, this is your chance to help people to save some money while generating 

some interesting revenue at the same time. It's motivated owner enjoyed receiving great revenue from this 

business despite its small size. Since this is a small business, there is only a small amount necessary to 

invest, so this represents an easy way to have a business and to be your own boss. The current owner is 

willing to stay for  up to two complete months to train the buyer for a smooth transition (can go over two 

months if necessary).  

 

To learn more about this great business opportunity please contact us! 

 

Entreprise de trousses et accessoires pour la fabrication maison de 

vins et de bière  
 
Acheteurs, ce commerce de petite taille est situé dans une localité grandissante. Cette entreprise opère 

depuis déjà plus de 23 ans et bénéficie d'une clientèle régulière. Cette entreprise se spécialise dans la 

vente de trousses et accessoires pour la fabrication maison de vins et de bière, ainsi que la vente de 

bouteilles et de distributrices d'eau. Ce commerce bénéficie d'une réputation bien connue dans la région 

due à la bonne qualité des produits et du service offert. 

  

Cette entreprise représente une excellente opportunité pour un acheteur potentiel. Étant donné 

l'augmentation du coût des boissons alcoolisées, ceci est votre chance d'aider les gens à économiser de 

l'argent tout en recevant des revenus intéressants en même temps. Ses propriétaires ont toujours été 

motivés à l'idée de recevoir des revenus intéressants malgré la petite taille de l'entreprise. Étant donné que 

ceci est une petite entreprise, le montant nécessaire à investir est plus faible, donc cela représente une 

façon facile de se lancer en affaire et ainsi devenir votre propre patron. Le propriétaire actuel est aussi 

disponible pour rester dans l'entreprise pour une période de deux mois, afin d'assurer un meilleur transfert 

pour tout acheteur potentiel (peut être de plus de deux mois si nécessaire). 

 

N'hésitez pas à communiquer avec nous pour plus d’ample information ! 

 
  Asking Price /Prix demandé : $55,000 
 Included in the asking Price/Inclus dans le prix demandé:  Inventory, Machinery & Equipment, 
 Goodwill / Inventaire, machinerie et équipement et achalandage. 
 Renting Space/Espace en location: 1,500 sq.ft./pi

2
.  Rent /Loyer: $800/ monthly/mois  

 

 Revenus /Income: $138,212    Cash Flow/ Fonds de roulement: $36,046 
 Monthly Payroll / Paie mensuelle: $1,950  Inventory/Inventaire: $25,000 
 Year Acquires/Année d'acquisition : 1997  Year Established/ Année établie: 1991 
 Full-Time Employee/Employé à temps plein: 1   Part-Time Employee/Employé à temps partiel: 0 

  
Reason for Sale/ Raison de la vente: Retirement/ Retraite: The current owner want to take his retirement / des 

propriétaires désire prendre sa retraite. 


